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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 31.08.2021, în şedinţa ordinară a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 94 din 20.08.2021 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 9 

consilieri din 10 convocaţi prin dispoziția  nr. 94/20.08.2021. Lipsește dl. Afrăsinei Marian-

Mihai-mandat încetat și dna. Marin Magda-motivat. Materialele înscrise pe ordinea de zi au 

fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie și WatsApp.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 30.07.2021 

2. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 13.08.2021 

3. Acordare mandat special reprezentant UAT în AGA ADI Ecoproces 

4. Aprobare deviz-general pentru buget final și indicatori economici pentru obiectiv de 

investiții ”Amenajare centru civic în comuna Leorda, județul Botoșani” 

5. Diverse 

Dl. primar solicită suplimentarea ordinii de zi a ședinței cu proiect de rectificare bugetară. 

Pe data de 08 septembrie 2021 urmează a se organiza Ziua Comunei Leorda. Cu această ocazie 

a fost strânsă din sponsorizări suma de 15.500 lei ce trebuie introdusă în buget. Este necesar a fi 

asigurați și banii pentru salariul cu normă întreagă a psihopedagogului de la Centrul de zi. 

 

Se supune la vot ordinea de zi propusă și suplimentrea solicitată de dl. primar. Se aprobă 

cu un număr de 9 voturi.  

Domnul primar predă cuvântul președintelui de ședință. 

Dl. secretar solicită să ia cuvântul înainte de începerea dezbaterilor cu privire la proiectele 

propuse pe ordinea de zi. Aduce la cunoștința Consiliului Local Leorda, că începând cu data de 

16.08.2021 ca urmare a Ordin prefect nr. 264/16.08.2021. Au fost demarate procedurile pentru 

validarea mandatului supleantului. Se așteaptă validarea mandatului de la Judecătoria Dorohoi 

și ulterior v-a depune juramântul. 

 

Președintele de ședință prezintă punctul 1 al ordinii de zi: 

 

1. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 30.07.2021 
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Dl. Grădinaru- am luat cuvântul în ședința trecută, cu privire la obiectivul de investiții 

Școala nr. 2 Leorda. Nu se regăsește în procesul verbal exact ceea ce am spus. Dorește să fie 

consemnat exact ceea ce spune. A întrebat pe dl. primar de ce trage apă la fântână din conducta 

școlii și nu din cea principală, cum a trecut dl. secretar în proces verbal. Solicită dlui. secretar 

să modifice.  

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

 Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi: 

 

2. Aprobare proces-verbal ședința extraordinară din 13.08.2021 

 

 Dl. Grădinaru – solicită să se modifice în proces verbal că a spus că el vorbește tare și nu 

țipă, cum spune dl. Maloș. Dl. secretar a consemnat că ar fi declarat că nu poate să nu țipe și 

este greșit. 

 Dl. Angheluși – spune că pentru a putea fi modifict procesul verbal ar trebui respins mai 

întâi, modificat și supus la vot forma modificată. Acum, când se votează, se votează forma 

actuală și nu cea viitoare. 

Dl. Grădinaru – este articol in OUG 57/2019 care stipulează ceea ce solicită dumnealui. 

Dl. Maloș - atrage din nou atenția că procesul verbal este o sinteză a celor discutate în 

ședință.  

   Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: 

 

3. Acordare mandat special reprezentant UAT în AGA ADI Ecoproces 

 

Dl. primar prezintă proiectul de hotărâre. 

Reprezentant în AGA este dl. Grădinaru. 

Dl. Grădinaru la ultima ședință AGA s-a discutat că se dorește implementarea unui 

proiect până în anul 2024, prin care gunoiul să fie ridicat de la poarta populației și 

fiecare să plătească în funcție de cât gunoi are. Se va cântări la poarta fiecăruia. 

Dl. Angheluși spune că dacă se va implementa acest proiect, abia atunci vom avea gunoi 

aruncat pe câmp. Oamenii nu vor prezenta gunoi la ridicare și vor spune că nu au, apoi îl 

vor arunca care p unde v-a putea. 

Dl. primar- dl. Grădinaru trebuie să meargă. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 7 voturi pentru și 2 abțineri. 

 

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: 
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4. Aprobare deviz-general pentru buget final și indicatori economici pentru obiectiv 

de investiții ”Amenajare centru civic în comuna Leorda, județul Botoșani” 

 

Dl. primar- prezintă proiectul. Este cel mai discutat proiect implementat de către 

primărie. În toată campania înainte de alegeri dl. Grădinaru că acest proiect costă 4 mld. 

lei și că este o sumă foarte mare. Dă citire din deviz la câteva poziții din devizul general 

final, din care reiese că au fost cheltuieli corecte și nu foarte mari, iar suma finală este de 

99.890 lei fără TVA (118.870 lei cu TVA). Se poate vedea ce aberații a putu să spună dl. 

Grădinaru în campanie. 

Dl. Grădinaru- așa a fost prezentat atunci consiliului devizul, cu valoarea de 4 mld. lei. 

Dacă ați fi venit cu un proiect clar în fața Consiliului Local, poate nu ar ma fi fost acele 

discuții. Este în regulă că s-a ajuns la acești bani. 

Dl. primar-eu amprezentat consiliului tot ce trebuia prezentat, nu ce vreți 

dumneavoastră. Drept dovadă acest deviz, care nu este așa cum spuneați. 

Dl. Maloș-întreabă pe dl. Grădinaru dacă a terminat. Se vorbește aiurea, fără rost. 

Dl. Angheluși-atâtea discuții inutile. Vă rog să vă aduceți aminte cum arăta centrul 

comunei înainte de acest proiect și cum arată acum. Era necesar ca această lucrare să fie 

făcută și a ieșit ceva frumos. Consider că dl. primar a făcut un lucru bun. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: 

 

5. Aprobare rectificare buget local. 

Dl. primar-ca urmare a solicitărilor trimise de către primărie sponsorilor, a fost adunată 

suma de 15.500 lei din sponzorizări. Trebuie introduși în bugetul local, pentru a putea fi 

făcute plăți în vederea organizării Zilei Comunei. O parte pleacă și la publicitate. 

Totodată trebui rectificat bugetul pentru asigurarea salariului cu normă întreagă a 

psihopedagogului de la Centrul de zi. Referitor la întrebarea dlui. Angheluși din ședința 

trecută, precizează dl. primar că băieții din curte reprezintă dezvoltarea și gospodărirea 

comunală. 

Dl. Grădinaru – cine sunt aceștia? Pentru ce trebuie 400 ron la publicitate? Nu sunt cam 

mulți? 

Dl. primar- spune pe nume salariaților care fac parte din gospodărirea comunală. Trebuie 

făcută publicitate evenimentului!! 

Dl. Angheluși-se organizează cam în toate comunele. Este necesar să apelăm și la 

sponsori. Este sigur că acești bani vor fi cheluiți cu chibzuință și se va organiza un lucru 

frumos. 

 

Se supune la vot. 

Se aprobă cu un număr de 9 voturi pentru. 

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: 
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6. Diverse 

Dl. primar- este ușor să se facă scandal pe marginea proiectelor! Vă invit la ora 10 la 

Școală, să vedeți cum se toarnă beton. Vin toți cei implicați. Se poate vedea ce se face, 

că nu se face pe ascuns. 

 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

MALOȘ VALERIAN                        LUNGU CORNEL 


